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Lokalt uddannelsesudvalgsmøde 3, 2021 – Serviceassistenter 
 

 

 

Fredag den 1. oktober 2021 kl. 09.30 – 11.30 

FOA Lolland, Forbundshuset, Brovejen 35, 4930 Maribo 

 
Deltagere:  Jette Werner Hansen, 3F Lolland 

Camilla Hvid Pleidrup, Lolland Kommune 

Lena B. Eriksen, 3F Guldborgsund 

Johnny Hoffmann Sjøberg, Region Sjælland/Nykøbing Sygehus 

Kirsten Velschow, FOA Lolland  

Majken Fjeldsted, FOA Guldborgsund  

Charlotte Maegaard Kristiansen, CELF 

 

Afbud: Martin René Johnsen, Forenede Service 

Ove Jensen, CELF  

Gry Hernø, CELF 

Jannie Andsbjerg, CELF 

Susanne Bagge, CELF 

NN, Praktikcenterelev  

 

 

 

 

 

 

Referat 
 

1. Gensidig orientering, meddelelser fra skolen, og nyt fra udvalgsmedlemmerne 

 

CELF har afholdt det første fælles kursus i ”Daglig erhvervsrengøring og rengøringskvalitet” for 

COOR, Forenede Service og ISS i uge 36+37. Næste forløb er planlagt til uge 46+47.  

 

Patricia Jensen er indstillet og godkendt til deltagelse i DM i Skills d. 28.-30 april 2022. Det er første 

gang Serviceassistent-faget deltager som konkurrencefag. Patricia stiller op som 

Rengøringstekniker. Patricia er skolepraktikelev.  

 

Efteruddannelse for serviceassistenter på hospitalerne er nu på plads. Der er lavet et katalog, som 

består af en række kurser indenfor området. Kurserne afvikles alle i Ringsted  - og i udgangspunktet 

er undervisere fra ZBC. Der er fortsat et samarbejde omkring både den ordinære uddannelse og 

efteruddannelse mellem CELF og ZBC. 

 

Johnny kunne orientere om at sygehuset er presse ift. overbelægning og mangle på folk. CELF 

nævnte at sygehuset kunne overveje at tage ordinære elever allerede på grundforløb 2, som en del 

af deres rekrutteringsstrategi. Kommunerne gør noget tilsvarende ift SOSU-uddannede.  

 

Johnny kunne ligeledes orientere om at Janne Uth stopper på sygehuset og at man har ansat Lars 

Holm.  
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Vi har fået lærlingeplanen fra Femern Link Contractors (FLC). 

 

I den kan vi bla se at de skal bruge serviceassistenter. Tallene er antal lærlinge mdr. i det 

pågældende år.   

 

Omregnet svarer det til at der skal bruge ca. 6 elever, når de rer flest på den danske side (72 

lærlinge-måneder pr. år). 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

2. Emner til behandling: 

 

• Valg af næstformand 

Jette Wede var næstformand valgt for perioden 1.7.2020 til 1.7.2022 

 

Vi udskyder valget til efter nytår. Dels fordi Camilla fortsat er konstitueret i Jettes stilling. Dels 

forbi kommunalvalget kan betyde nye udpegninger til udvalget.  

 

• Drøftelse af spørgsmål fra Uddannelsesudvalget for Rengøring og Service 

Hvad skal vi ”ønske” os ift. anvendelse af midlerne fra trepartsaftalen i 2022?  

 

Udvalget er fortsat interesseret i opsøgende arbejde – OG i at få vakt interessen hos de unge. 

SUS midler i 2022 bør bruges på disse områder.  

 

Skolen undersøger om der foreligge resultater af den analyse, som SUS ville sætte i gang for 

2021-midlerne og evt. også informationsmateriale til virksomhederne.  

 

• AUB ansøgning 

Status på ansøgning 

 

Ansøgningen er godkendt og vedhæftet mailen med dette referat.  

 

• Placering af næste møde 

Næste møde er fredag d. 26. november kl. 8.30-11.30  

Næste møde bliver hos Lolland Kommune, Maribo. 
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3. Status på tidligere emner 

• Log-bog 

o Versionen for hospitalet mangler stadig at bliver gjort helt færdig.  

 

• Henvendelse til SUS vedr. skriftlighed på uddannelsen 

o Skolen har talt med SUS og de har ingen statistikker på hvor mange, som læser 

videre. Deres fornemmelse er dog at det ikke er mange. Hvis udvalget ønsker at 

ændre på uddannelsen – i dette tilfælde – svendeprøven – så er det helt korrekt at 

udvalget skal henvende sig til det faglige udvalg.  

Jette Werner og Charlotte Maegaard Kristiansen har opgaven med at formulere et 

brev. 

 

 

4. Eventuelt 

 

Intet til eventuelt. 


